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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     024-05/23-01/10 
URBROJ : 2170-1-03-00-23-12 
Rijeka,       29. 6. 2023. 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 3. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

3. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 29. lipnja 2023. godine (četvrtak) s početkom 
u 12,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Marijan Bačić, predsjednik VMO 
- Šime Barić, zamjenik predsjednika VMO 
- Ante Ćelić, član VMO 
- Tanija Čaušević, članica VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-  Loren Ivković, član VMO - opravdano 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 
1 Priprema za prijavu programskih aktivnosti Vijeća MO Gornja Vežica za 2024. 

godinu – dostava materijala - uputa 
2 Razmatranje i realizacija programske aktivnosti Dani MO Gornja Vežica „Sv. 

Ana – G. Vežica 2023.“ 
3 Razno  

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

AD 1 

 
Nazočni su od strane referenta za mjesnu samoupravu upoznati sa materijalima za 
prijavu i izradu programskih aktivnosti vijeća mjesnih odbora za 2024. godinu. 
Rok za prijavu i dostavu Odsjeku za mjesnu samoupravu je 20. srpnja 2023. godine. 
Nazočni su poslušali sve o uputama za izradu Programskih aktivnosti i detaljno raspravili 
te su iznijeli slijedeći 

  

Zaključak: Vijeće će Programe rada za 2024. godinu još jednom razmotriti i usvajati 

na idućoj sjednici u srpnju najkasnije do 14. srpnja 2023. godine.  
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AD 2 
 
Predsjednik VMO Marijan Bačić upoznao je nazočne sa pripremama za održavanje 
programske aktivnosti Dani MO Gornja Vežica „Sv. Ana – G. Vežica 2023.“. 
Istaknuo je kako će Dani MO Gornja Vežica ove godine započeti 3. srpnja otvaranjem  
turnira u malom nogometu na igralištu Osnovne škole Gornja Vežica u večernjim satima i 
trajat će do 9. srpnja o. g. zatvaranjem turnira i podjelom pehara i statua (oko 22,00 sata).  
Naglasio je kako je prijavljeno 21 ekipa seniora i 6 ekipa veterana.  
Za vrijeme trajanja turnira, kao i svake godine, glazbu će puštati DJ.  
Osim nogometa, održat će se turnir u briškuli i trešeti u dvorani Hrvatskog doma Vežica i 
to 6. srpnja s početkom u 15 sati.  
Pehari, statue i medalje već su naručeni od firme Interadria sport d.o.o. te će se isti 
dostaviti početkom idućeg tjedna.  
Od ostalih aktivnosti održat će se i besplatno mjerenje krvnog tlaka i šećera u krvi i to 5. 
srpnja od 9.00 do 10,00 sati u dvorani Hrvatskog doma Vežica.  
Planirano je održavanje akcije Izbor najljepše okućnice iako za sada još nema prijavljenih 
građana te ukoliko se građani jave naknadno, akcija će se održati u mjesecu rujnu.  
 
 

AD 3 
 

3.1. Nazočni su iznijeli i raspravili komunalnu problematiku područja Gornje Vežice. 
Predsjednik VMO Marijan Bačić nazočne je uputio na aplikaciju Gradsko oko putem koje 
mogu odmah prijaviti uočeni glomazni otpad i ostalu komunalnu problematiku na javnim 
površinama.  
 

3.2. Vezano za korištenje prostora od strane Udruge umirovljenika – Podružnica Gornja 
Vežica, tajnica MO zatražila je od predsjednika ili zamjenika Vijeća potpis na zahtjev za 
korištenje prostora koji je popratni dio Ugovora o korištenju prostora. 
Vijeće je u prošlom sazivu na kraju mandata uputilo dopis Gradonačelniku, Odboru za 
mjesnu samoupravu i ravnateljici Direkcije za mjesnu samoupravu da se Podružnici 
umirovljenika uskrati korištenje male kancelarije (9,10 m2) koja im je početkom 2020. 
godine odobrena za korištenje.  
Predsjednik Vijeća MO Marijan Bačić istaknuo je da na dopis Vijeća još uvijek nije 
odgovoreno. Naglasio je da je Vijeće u dva navrata razmatralo i iznijelo mišljenje da se 
članovima Podružnice ne odobri korištenje male kancelarije (35. sjednica održana 25. 
siječnja 2022. te 48. sjednica održana 2. veljače 2023.) a poslan je i upit putem e-maila 
početkom lipnja 2023. ali nitko od nadležnih nije odgovorio na mišljenje Vijeća. 
Obzirom da se radi o Podružnici umirovljenika a ne o Klubu umirovljenika, predsjednik 
smatra da Podružnici nije potrebno toliko termina za korištenje (ponedjeljak, utorak i 
petak) niti mala kancelarija već kao i ostali korisnici, Podružnica može koristiti malu salu i 
po potrebi dvoranu te smatra da je to dovoljno za njihove potrebe (održavanje sastanaka, 
druženje i sl.). Smatra da već ima dosta korisnika koji su zauzeli prostore - i malu salu i 
dvoranu. 
Predsjednik je istaknuo i kako članovi Podružnice tijekom dežurstva i korištenja prostora, 
koriste malo kuhalo što ne bi smjeli a u prostor su unijeli i namještaj, frižider te kopirku-
printer. 
Navedeno su podržali i zamjenik predsjednika i član Vijeća Ante Ćelić koji je istaknuo 
kako bi svakako trebalo korisnicima zabraniti unošenje bilo kakvog namještaja a naročito 
električnih uređaja (kuhala i drugih aparata) jer se postavlja pitanje odgovornosti u slučaju 
da se nešto loše dogodi. Radi se o starijim osobama prema kojima treba imati 
razumijevanja i maksimalno im izići u susret ali također smatra da svi ti unijeti predmeti od 
strane udruga predstavljaju moguću opasnost (postoji mogućnost da električni uređaji 
ostanu uključeni i da se dogodi nezgoda). 
Isto tako istaknuo je i postavio pitanje što bi se dogodilo s prostorima kada bi svaka 
udruga unosila stvari i uređaje kako se njima prohtije te da u svezi toga treba zauzeti 
jasan stav. Smatra da treba kod ovog pitanja poštovati i uzeti u obzir odluke Vijeća 
mjesnog odbora, kako one donijete u prošlom sazivu tako i ove koje će biti donijete na 
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sjednicama, jer se postavlja pitanje koja je svrha postojanja Vijeća ako o tome odlučuje 
netko drugi u gradskoj upravi, bez obzira što se radi o prostorima u vlasništvu grada 
Rijeke. 
Predsjednik je posebno naglasio da je već dulje vrijeme, naročito zadnje 2-3 godine 
pokazalo, da je neophodan dodatni prostor za sve veće potrebe Mjesnog odbora da bi se 
mala kancelarija (bivši ured tajnice MO-a) koristila kao ured za predsjednika i zamjenika 
Vijeća a istu bi trebalo opremiti kompjuterom i printerom za što će se obratiti nadležnom 
Odjelu. 
Članica Vijeća Tanija Čaušević istaknula je kako je u prostor malog ureda (bivši ured 
tajnice MO-a) prije dosta vremena unijet frižider što je također u suprotnosti sa Odlukom 
o davanju na privremeno ili povremeno korištenje poslovnih prostora u objektima mjesne 
samouprave u vlasništvu Grada Rijeke. 
Predsjednik je odgovorio da je taj frižider koji se nalazi u malom uredu (bivši ured tajnice 
MO-a) prije cca 3 godine ostavio jedan od ugostitelja koji je pružao usluge na 
tradicionalnom malonogometnom turniru Sv. Ana povodom Dana mjesnog odbora u 
organizaciji VMO i da se isti koristi samo po potrebi odnosno isključivo povodom 
održavanja raznih manifestacija u organizaciji MO Gornja Vežica, dakle ne služi za 
potrebe bilo koje udruge koja se koristi prostorima MO Gornja Vežica. Posebno je 
istaknuo da nije isto da neka od opreme i uređaja služi za potrebe Mjesnog odbora i da li 
neka od opreme i uređaja služe za potrebe pojedinih udruga koje oni sami bez odobrenja 
ili znanja MO unose u prostore mjesnog odbora. 
Tajnica MO je istaknula kako sav inventar korisnika unijet u gradski prostor, mora biti 
odobren od strane pročelnice Odjela te će se korisnici ponovo s istim upoznati. 
Predsjednik VMO odgovorio je tajnici na prvotni upit za potpisivanje zahtjeva i istaknuo 
kako će zahtjev potpisati nakon što iz Ugovora bude izuzeta sporna – mala kancelarija, 
sve sukladno odlukama Vijeća donesenim u prošlom sazivu. 
Nakon dulje rasprave i razmatranja svega navedenog, prijedlog  predsjednika da se 
članovima Podružnice izuzme iz korištenja mala kancelarija, podržali su, uz predsjednika 
Marijana Bačića 2 člana Vijeća: zamjenik predsjednika Šime Barić i član Ante Ćelić dok je 
članica Tanija Čaušević bila protiv prijedloga predsjednika. 
 

Zaključak: sa 3 glasa ZA i 1 glasom PROTIV izglasan je prijedlog da se Podružnici 

umirovljenika uskrati korištenje male kancelarije - bivši ured tajnice MO-a (a kako je 

to odlučeno i na sjednicama prethodnog saziva Vijeća MO Gornja Vežica, na 

35.sjednici održanoj 25. siječnja 2022. te 48. sjednici održanoj 2. veljače 2023.) s 

obzirom da koriste i malu dvoranu koja im je dostatna za njihove potrebe kao 

Podružnici umirovljenika, a mala kancelarija bi ponovno kao i prije služila za 

potrebe Mjesnog odbora odnosno koristio bi je Mjesni odbor kao ured za 

predsjednika i zamjenika predsjednika Vijeća te koju bi trebalo opremiti 

kompjuterom i printerom za što će se Mjesni odbor obratiti nadležnom Odjelu. 

 
 
Sjednica je završila u 14,00 sati.  
U Rijeci, 29. lipanj 2023. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.     
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                     Marijan Bačić 


